

Title (en)
Sleeve-board.

Title (de)
Ärmelbrett.

Title (fr)
Jeannette.

Publication
EP 0368072 A1 19900516 (DE)

Application
EP 89119679 A 19891024

Priority
DE 3837754 A 19881107

Abstract (en)

The invention relates to a sleeve board (12) for ironing sleeves or the like, which can be swung up and particularly connected in an articulated manner to an ironing board (10) and which has a frame pivotable from its working position, in which it is arranged above the ironing board (10), into its position of rest, in which it is arranged underneath the ironing board (10) at a short distance from the latter, and back again. It possesses a frame leg (22) which is articulated on the sleeve board (12) and in the working position and position of rest respectively projects relative to the ironing board (10) and can be swung in towards the bottom of the sleeve board and which is articulated on the ironing board via a catch joint (24) immovably connectable to it at least in the working position. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein aufklappbares und insbesondere mit einem Bügelbrett (10) gelenkig verbindbares Ärmelbrett (12) zum Bügeln von Ärmeln oder dgl. mit einem Gestell, das von seiner Arbeitsstellung, in der es oberhalb des Bügelbrettes (10) angeordnet ist, in seine Ruhestellung, in der es in geringem Abstand zum Bügelbrett (10) unterhalb des Bügelbrettes angeordnet ist, und zurück verschwenkbar ist. Es besitzt ein am Ärmelbrett (12) angelenktes, in Arbeits- bzw. Ruhestellung zum Bügelbrett (10) abgehendes bzw. zur Bodenseite des Ärmelbrettes hin einklappbares Gestellbein (22), das am Bügelbrett über ein Rastgelenk (24), das mit ihm zumindest in der Arbeitsstellung unverrückbar verbindbar ist, angelenkt ist.

IPC 1-7
D06F 81/12

IPC 8 full level
D06F 81/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
D06F 81/12 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2559887 A 19510710 - ALFRED LUDLOW JAMES
- [A] DE 1030297 B 19580522 - BRADLEY & COMPANY LTD
- [A] FR 1260175 A 19610505 - KRETZ G FILS & CIE SOC
- [A] US 2008596 A 19350716 - SALMON HARLAN A
- [A] GB 760478 A 19561031 - KENNETH PETTER FRAMPTON
- [AD] US 2756523 A 19560731 - VOIGT HERBERT L
- [AD] DE 1792923 U 19590806 - RUDOLF LOH G M B H METALLWAREN [DE]

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0368072 A1 19900516; EP 0368072 B1 19920722; AT E78530 T1 19920815; DE 3837754 C1 19891228; DE 58901886 D1 19920827

DOCDB simple family (application)
EP 89119679 A 19891024; AT 89119679 T 19891024; DE 3837754 A 19881107; DE 58901886 T 19891024